





تعميم عاجل جدأ GACA Urgent and Immediate Circular

إلى: جميع شركات الطيران العاملة (من/إلى) مطارات المملكة العربية | To: All air carriers operating from/to the airports of Saudi Arabia.

Subject:

The necessary precautions and protections to prevent the outbreak of the new Corona Virus COVID-19) in الإجراءات المتخذة والاحتياطات الاحترازية اللازمة لمنع تفشي فيروس the meantime.

Reference:

• Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

Background:

Under the efforts which have been taken by the government entities of Saudi Arabia toward the necessary precautions and protections to prevent the entrance of the Corona Virus (COVID-19) to the Kingdom. Therefor some mandatory preventive measures are compelling on all air carries coming to the kingdom airports.

Instructions:

- 1- Suspending the travel permissions for Saudi citizens and residents living currently in the kingdom of Saudi Arabia to the following countries:(UAE, Kuwait, Bahrain, Lebanon, Egypt, Syria, Iraq, Italy, Korea).
- 2- Suspending the arrival of all passengers from any one the following countries airports (Emirate, Kuwait, Bahrain, Lebanon, Egypt, Syria, Italy, Korea) to any of the kingdom of Saudi Arabia airports or any passengers who have been in any of the mentioned countries above in last (14) days prior to his arrival to the kingdom.
- 3- suspension of all flights temporarily. Attachment(s):

Nil.

السعودية.

كورونا الجديد (COVID-19) في الوقت الراهن.

الموضوع:

المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدنى.

نبذة:

في ظل الجهود المتخذة من قبل الجهات الحكومية بالملكة حيال الإجراءات والاحتياطات الاحترازية اللازمة لمنع دخول فيروس كورونا (COVID-19) للمملكة، فقد تم وضع بعض الإجراءات الوقائية الملزمة على شركات الطيران القادمة للمملكة.

- ١- تعليق السماح بسفر (المواطنين والمقيمين) للدول التالية: (الامارات، والكويت، والبحرين، ولبنان، ومصر، وسوريا، والعراق، وإيطاليا، وكوريا).
- ٢- منع دخول القادمين من أي من مطارات الدول التالية: (الإمارات، والكويت، والبحرين، ولبنان، ومصر، وسوريا، والعراق، وإيطاليا، وكوريا) إلى أي من مطارات المملكة العربية السعودية. أو من كان في إحدى تلك الدول خلال الـ (١٤) يوماً السابقة لقدومه.
 - ٣- إيقاف الرحلات الجوية مؤقتاً.

المرفقات: لا يوجد.

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني للسياسات الاقتصادية والنقل الجوى

A.P of the President of General Authority of Civil Aviation for Economic Policies and Air Transport

Mohammad O. Al-Otaibi